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Jägarbrev till älg Jägarna i Brantelid m fl byars älgområde. 
 
 

• Vi ska göra vårt yttersta för att eliminera felskjutningar! 

• Berätta för andra jägare om tillbud ni varit med om. Vi kan lära av varandra! 

• Tänk på: En kalv kan komma långt efter kon. 

• Tänk på: Ett vuxet djur i spets så kan små horn döljas av huvudet och större 

horn förväxlas. 

• Böter är borttagna enligt årsbeslut. Vi litar på varandra och att alla vill göra 

rätt. 

• Gällande avskjutningen så gå igenom denna noga i PM för älgjakten och 

något otydligt glöm inte fråga! 

 
 

• När vi jagar med hund vidtag extra försiktighet! Skjut aldrig om du inte ser att 
hunden är utan fara samt är du osäker fråga jaktledaren om råd! 

• Enligt årsmötesbeslut  så beslutades att upprepa ”sjupunktsprogrammet” i 
jägarbrevet så vi verkligen lever efter detta och med det säkrar att laget håller 
ihop framöver. 
 

1. Vi vill att Brantelid m fl byar ska hålla ihop framöver. 
2. Vi lägger historiska irritationer bakom oss och har en positiv 

utgångspunkt i vår kommunikation. 
3. Vi är beredda att respektera styrelsens beslut och föra dialog om dessa 

i de enligt stadgarna fastlagda forum. 
4. Whats up är en information/kommunikationskanal och inte 

diskussionsforum. 
5. Alla ställer upp på en positiv inställning och samtalston samt att vi 

gratulerar skyttar på samma sätt. 
6. Styrelsen kommer att säkerställa att all kommunikation och information 

blir tydligare för att undvika missförstånd. 
7. Vi ska fortsätta på den inslagna linjen vad gäller transparens i lottning 

av pass och där ALLA deltar, även jaktledare och övriga ledare. Vi ska 
alltid ha genomgångar innan drev, var olika skyttar sitter, hur drev/hund 
går samt också efter drev så att alla får information om vad som hänt 
under drevet. 

 

Lycka till med jakten // Styrelsen  


